
Zapytania z 9 sesji RMT – 16.04.2015 r. 
 
 
1. Zapytania:   

radny B. Jóźwiak – zwrócił się z pytaniem dotyczącym możliwości zaproszenia do 
Torunia rodziny Polaków ewakuowanych z Ukrainy.  

1. Czy istnieje możliwość zaproponowania zamieszkania w naszym mieście rodzinie 
lub grupie ewakuowanych mieszkańców wschodniej Ukrainy ? Czy działania takie 
możemy realizować w oparciu o listę zawodów deficytowych, zapraszając 
potrzebnych i brakujących toruńskim firmom i instytucjom specjalistów ? 

zwrócił się z pytaniem dotyczącym możliwości przeniesienia rurociągu biegnącego po 
moście kolejowym w sposób ułatwiający ewentualną przyszłą komunikację pieszo-
rowerową.  

2. Czy możliwe jest odrestaurowanie wież znajdujących się przy wjazdach na most 
oraz zainstalowanie kamer monitoringu wizyjnego, które zapewniłyby monitoring 
ciągów pieszych znajdujących się na moście ? 

3. Czy istnieje możliwość wyposażenia pojazdów komunikacji miejskiej we wtyczki 
usb umożliwiające ładowanie elektrycznych urządzeń mobilnych. Rozwiązanie 
takie zwiększy komfort wielu użytkowników toruńskich autobusów i tramwajów. 

Odpowiedź nie została udzielona przez prezydenta miasta. 
 
radny S. Kruszkowski – zapytał, ile jest klas sportowych, w jakich szkołach i w 
jakich dyscyplinach ? 
 
Odpowiedź nie została udzielona przez prezydenta miasta. 

 
radny M. Cichowicz – 

1. Jakie dochody otrzymała GMT za reklamy turnieju żużlowego organizowanego 
28.03.2015 r. ? Reklamy tej imprezy były zlokalizowane między innymi w pasach 
drogowych toruńskich ulic. 

2. Jakie kontrole zrealizował w latach 2010-2014 Wydział Organizacji i Kontroli 
UMT? 

3. Czy prezydent zamierza skontrolować postępowanie przeprowadzone przez TIS 
sp. z o.o. w sprawie dzierżawy strefy fitness i siłowni ? dlaczego prezydent podjął 
decyzję o doposażeniu siłowni w hali sportowej pomimo, że pojawiali się 
oferenci, którzy chcieli wynająć siłownię bez wyposażenia ? Poprosił o 
udostępnienie materiałów związanych z działaniem prezydenta w tej sprawie. 

4. Jakie prace wykonano na ul. Jodłowej w 2015 r. ? Jakie były przesłanki do 
wykonywania prac remontowych ulicy, która posiada chodniki i jezdnię 
asfaltową? Kto wnioskował o wykonanie tych prac ? 

Odpowiedź nie została udzielona przez prezydenta miasta. 
 

radny M. Jakubaszek –  



1. Czy Miejski Zarząd Dróg w Toruniu dysponuje opracowaniem lub dokumentacją, 
dotyczącą wprowadzenia na ul. Szosa Lubicka tzw. „zielonej fali” umożliwiającej 
sprawny przepływ potoku pojazdów bez konieczności zatrzymywania się i 
spowolniania ruchu przez sygnalizację świetlną? 

2. Jaki jest szacunkowy koszt wprowadzenia tzw. „zielonej fali” na ul. Szosa Lubicka 
obejmującej 6 sygnalizacji świetlnych na odcinku od ul. Olimpijskiej do mostu 
drogowego gen. Elżbiety Zawackiej? 

Odpowiedź nie została udzielona przez prezydenta miasta. 

 
radny P. Gulewski –  
 
Czy gmina jako organ prowadzący szkołę może udzielić wsparcia finansowego na zakup 
książek do biblioteki szkolnej w wysokości 20% od kwoty 1250 zł (to kwota 
gwarantowana od Ministerstwa Edukacji Narodowej)? Za te fundusze zostałyby 
zakupione książki do czytania dla uczniów w ramach Programu Narodowego Rozwoju 
Czytelnictwa na lata 2016-2020 w ramach wspólnego projektu MEN i Ministerstwa 
Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Do 30 kwietnia dyrektorzy szkół powinni zgłosić 
(wg projektu rozporządzenia) do swoich organów prowadzących wnioski o udzielenie 
wsparcia finansowego na zakup książek. 
Czy gmina prowadzi wykaz placówek szkolnych, które chciałyby uczestniczyć w ww. 
programie ?     

 

Odpowiedź nie została udzielona przez prezydenta miasta. 

radna S. Kowalska – 

1. Czy urzędnicy miejscy, którzy uczestniczą popołudniami w konsultacjach 
społecznych, mają płacone nadgodziny ? Czy udział w konsultacjach społecznych 
jest wliczany do ich czasu pracy ?  

2. Czy w związku z zarzutami postawionymi przez prokuraturę toruńską panu 
Rozwadowskiemu (prezesowi MPO sp. z o.o.) prezydent jako organ założycielski 
planuje podjąć jakieś decyzje w tej sprawie ? 

3. Czy wyposażenie i wielkość psich wybiegów w ramach budżetu 
partycypacyjnego, jeśli projekt nie zawierał takich informacji, każdorazowo były 
konsultowane z autorem projektu ? 

4. Czy urząd miasta posiada dane procentowe, ile osób przemieszcza się codziennie 
samochodem, komunikacją publiczną oraz rowerem ? 

Odpowiedź nie została udzielona przez prezydenta miasta. 

 


